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Betreft Onderzoek naar de aanbesteding van JeugdzorgPlus in 2018

Probleemstelling
Horizon heeft in 2018 de aanbesteding van de JeugdzorgPlus in Noord-Holland Noord gewonnen.
Vanaf dat moment zijn er twijfels gerezen over de vraag of de aanbesteding goed is verlopen.
Het lijkt of er onvoldoende is onderzocht of bij het verstrekken van de opdracht aan Horizon of zij 
wel in staat zou zijn geweest aan de doelen en de verwachtingen te voldoen.
Mevrouw mr. M. Terhorst schrijft in haar brief van 29 november 2018 aan minister Hugo de Jonge 
dat er mogelijk sprake is geweest van belangenverstrengeling. Zij schrijft dat het opmerkelijk is dat 
de gemeente Hollands Kroon de uitvoering van haar volledige jeugdzorgpakket heeft 
overgedragen aan Incluzio Hollands Kroon B.V. Volgens haar heeft Incluzio indirect banden met 
Horizon. Zij stelt dat niet kan worden uitgesloten dat er een vorm van afstemming tussen Incluzio 
en 
Horizon heeft plaatsgevonden.
 
Oplossingsrichting
Om meerdere redenen is het belangrijk dat de vragen rondom de aanbesteding worden 
beantwoord. In de eerste plaats voor het vertrouwen in het bestuur en voor het vertrouwen in de 
politiek. Als er fouten zijn gemaakt dan moet daarvan worden geleerd, om te voorkomen dat in de 
toekomst dezelfde fouten worden gemaakt. Mevrouw Helene van Beek heeft voor haar boek 
gevraagd om openbaarmaking van de aanbestedingsstukken. Er werden meer dan 100 
documenten geheel of gedeeltelijk geheim verklaard. 

Het wordt tijd dat er openheid en transparantie wordt betracht.

Raadsleden in Noord-Holland Noord hebben initiatief genomen om te komen tot een onderzoek 
naar de aanbesteding. Zo’n onderzoek zou kunnen worden uitgevoerd door de gezamenlijke 
rekenkamercommissie(s) van de 18 gemeenten. Een werkgroep van raadsleden heeft een concept  
opdracht voor dit onderzoek geschreven. In dit concept is overigens ook de opdracht geformuleerd 
over de vraag in hoeverre de huidige zorg doeltreffend en doelmatig is voor de kinderen die deze 
zorg nodig hebben. Dit is de onderzoeksvraag waar mevrouw Nierop om vraagt in haar 
bespreeknotitie over het nakomen van de contractafspraken.

Vervolg
Mogelijk een motie in de gemeenteraadsvergadering van 7 december 2020 waarin wordt 
opgeroepen tot onafhankelijk onderzoek naar de aanbesteding van JeugdzorgPlus in 2018. 
Als daar een meerderheid voor is dan kan Heiloo aansluiten bij de lopende initiatieven.

Bijlage
- Conceptbrief voor de rekenkamercommissie(s).


